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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 21 aprilie  2011 în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 36 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 91/15.04.2011 a fost adusă la 

cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 

aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint,  în  continuare,   ordinea   de  zi   a   şedinţei: 
1) - Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de 

funcţionare  şi  a  secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş 
pe trimestrul  I 2011. 

3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş şi a 
bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2011.  

4) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor parcele de teren situate în 
municipiul Timişoara, Bastionul „Theresia”.  

5) -  Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei unor autovehicule de transport 
şcolar.  

6) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor spaţii, cu destinaţia de 
cabinete medicale.  

7) -  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 121/2009 privind 
prelungirea dării în folosinţă gratuită a unor spaţii către Sindicatul Liber al 
Angajaţilor Consiliului Judeţean Timiş.  

8) -  Proiect de hotărâre pentru completarea Normativului privind dotarea cu 
autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  

9) - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui contract de închiriere.  
10)- Proiect de hotărâre privind aprobarea prefinanţării proiectului „Elaborarea 

studiului de pre-fezabilitate pentru calea ferată Timişoara – Szeged” 
11)- Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului Timiş la constituirea 

Asociaţiei GLOBAL  BITIMPLUS „Cluster Regional Tehnologia Informaţiei şi a 
Comunicaţiilor – Regiunea Vest România”.  

12)- Proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de concesiune 
încheiat cu SC „Prospero” SRL Timişoara.  

13)- Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unui Incubator de Afaceri în cadrul Parcului 
Industrial şi Tehnologic Timişoara.  

14)- Proiect de hotărâre privind aprobarea „Raportului privind stadiul realizării 
măsurilor din Programul integrat de gestionare a calităţii aerului pentru 
aglomerarea Timişoara, Comuna Remetea Mare şi Comuna Şag din judeţul 
Timiş.” 
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15)-  Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri în legătură cu activitatea 
Comisiei pentru Protecţia Copilului Timiş.  

16)- Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Moşniţa Nouă la Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Moşniţa Nouă.  

17)- Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Pesac la Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Pesac. 

18)- Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Otelec la Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Otelec  

19)- Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 
Timiş în Comisia judeţeană de bază meliferă  şi stupărit pastoral Timiş.  

20)- Raport Informativ privind activitatea desfăşurată în Bastionul „Theresia” de către 
SC Elaine SRL şi SC Sardeni SRL & SC Presedint SRL.  

21)- Raport privind situaţia bunurilor Consiliului Judeţean Timiş şi a unităţilor 
subordonate cu urmare a inventarierii pe anul 2010.  

22)- Diverse  
Faţă de ordinea de zi prezentată propun introducerea „Proiectului de hotărâre 

privind preluarea contractelor de închiriere a unor spaţii din imobilul situat în Timişoara, 
Calea Martirilor nr. 198”, pct. 22 situaţie în care pct. „Diverse” devine pct. 23 al ordinii de 
zi.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 36 voturi „pentru „ din partea 
doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 28 martie 2011.   Dacă sunt discuţii? 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 
28 martie 2011 cu 36 voturi „pentru „ din partea doamnelor/domnilor Constantin 
Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
 

Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Înainte de a vă da cuvântul aş dori să fac eu o remarcă.  În mape, aveţi fiecare 

dintre dumneavoastră o informare privind amenajarea drumurilor judeţene la intrarea în 
judeţul Timiş. Informarea este făcută de către Direcţia de Drumuri a Consiliului Judeţean 
Timiş şi prezintă o evidenţă a drumurilor judeţene care ajung la limită de judeţ.  

Prin urmare, vă propun ca această informare să stea la baza unui proiect de 
hotărâre pentru alocarea unor fonduri în vederea realizării a ceea ce se prezintă în 
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informare şi nu numai.  Este bine să dezvoltăm ce se prezintă în informare pe 
amenajarea unor parcări, etc.  

Deci, propun să dăm ca sarcină Direcţie de Drumuri să iniţieze un proiect de 
hotărâre cu absolut toate alocările bugetare care ar fi necesare pentru amenajarea 
intrărilor în judeţul Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan.  
Da, totul este corect, însă aş vrea să spun că la necesarul de lucrări estimate, pct. 

a – limite de judeţ – panouri cu denumirea judeţelor înfrăţite cu judeţul Timiş – acest lucru 
este incorect pentru că oraşele se înfrăţesc, judeţele sunt în parteneriat. Acest lucru am 
vrut să-l corectez.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, judeţe partenere.  Ideea este că trebuie să dezvoltăm această iniţiativă, acum 

este doar un punct de pornire pentru un proiect de hotărâre şi cred că orice intervenţie şi 
contribuţie  venită din partea noastră, a executivului, este bine venită pentru semnalizarea 
corespunzătoare a intrărilor în judeţul Timiş.  

 
Domnul consilier  judeţean Traian Stancu  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, pentru a avea propunerile tuturor colegilor, aş 

dori ca acest proiect de hotărâre să treacă prin toate comisiile de specialitate, astfel toţi 
au posibilitatea să-şi spună punctul de vedere.  

 
Domnul preşedinte  Constantin Ostaficiuc   
Da, aveţi dreptate,sunt de acord cu propunerea dumneavoastră, iar  în acest fel 

orice contribuţie e bine venită. 
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Aş dori să vă întreb dacă puneţi panouri cu înscrieri în limba română, maghiară, 

engleză de ce nu puneţi şi în limba sârbă?  
 
Domnul preşedinte  Constantin Ostaficiuc   
Da, sunt de acord cu dumneavoastră. Din acest motiv am spus că orice contribuţie 

e bine venită.  Nu ne deranjează să punem şi în limba sârbă şi germană pentru că, cu cât 
suntem mai europeni cu atât e mai bine.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
În primul rând aş dori să vă întreb ce se întâmplă cu centura sudului? Am înţeles,  

după ultima vizită a Ministrului Transporturilor,  că judeţul Timiş nu este prioritatea nr. 1 a 
actualului Guvern şi lucrările la centura sudului, despre care dumneavoastră spuneaţi că 
vor începe la 01 septembrie 2011, se pare că s-au decalat pentru anul 2013.  

În al doilea rând, la proiectele 322 care se desfăşoară în judeţul Timiş,  în calitate 
de preşedinte al Comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări publice,  referitor 
la autorizaţiile de construcţie eliberate de consiliu, rugămintea mea este, pentru a  nu mai 
avea probleme aşa cum am avut la Criciova cu acea donaţie, ca înainte de a se elibera  
autorizaţiile de construcţie, arhitectul şef să se deplaseze în teren să vadă dacă nu cumva 
terenul este cu probleme. Proiectele au început deja, şi aici aş enumera Curtea, Pădureni 
şi Cenad.  

La proiectele 322, în momentul în care o societate câştigă licitaţia, şi dau un 
exemplu, Curtea – câştigă proiectul tehnic + execuţia. După ce câştigă proiectul aşteaptă  
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15 zile să vadă dacă nu se depun contestaţii, după care face proiectul tehnic. Am înţeles 
că la Curtea deja se lucrează deşi proiectul tehnic încă nu este făcut.  Din acest motiv, eu 
Marcel Mihoc, în calitate de consilier judeţean, întreb dacă nu cumva este o nouă donaţie 
mascată sau ce se întâmplă acolo? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Voi începe prin a vă răspunde la a doua întrebare, după care voi reveni cu 

răspunsul pentru prima întrebare.  
Deci, dumneavoastră ştiţi foarte bine că se lucrează pe feeding galben şi nu pe 

feeding roşu care înseamnă că am proiectul tehnic finalizat şi că se poate începe 
realizarea lui. Feeding galben înseamnă că proiectarea şi realizarea se face în acelaşi 
timp. Acest lucru nu înseamnă că nu trebuie ca toate actele şi autorizaţiile să fie finalizate.  
Înseamnă doar că proiectarea şi execuţia se pot realiza în acelaşi timp.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Mă iertaţi că intervin, dar atâta timp cât această Comisie de urbanism se ocupă 

atât  de lucrări publice cât şi de amenajarea teritoriului, mi se pare normal să fim informaţi  
de eliberarea acestor  autorizaţii şi probabil că începând cu luna mai vom face şedinţele 
Comisiei de urbanism pe teren împreună cu presa pentru a vedea la faţa locului cum se 
realizează aceste investiţii din fonduri europene în valoare de 2 – 3 – 4 milioane de euro, 
chiar dacă proiectul impune ca piatra, nisipul să fie de o anumită categorie şi calitate se 
bagă refuz de ciur şi alte tipuri de materiale care, după părerea mea personală, nu prea 
sunt în concordanţă cu proiectul sau cu aceste feeding-uri galben, roşu, albastru, verde 
sau violet.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Galben, roşu, albastru, verde şi violet cum spuneţi dumneavoastră nu este. Există 

doar feeding galben.   
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Refuzul de ciur nu are ce căuta în nici o fundaţie.   
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Există o transparenţă totală şi sunt absolut de acord ca dumneavoastră să fiţi 

prezenţi pe teren,  să urmăriţi ce se întâmplă şi orice lucru care ar aduce prejudiciu 
proiectului în sine trebuie semnalizat şi remediat imediat cu consecinţele de rigoare.  

Referitor la prima întrebare, vă pot spune că anul 2014 a fost menţionat cu ocazia 
vizitei doamnei ministru Anca Boiagiu ca posibilitate în condiţiile în care fondurile nu se 
găsesc acum. În acest moment s-a aprobat de către minister indicatorii tehnico – 
economici pentru  centura sud şi urmează ca din sursa de finanţare care a fost o bancă 
japoneză ce şi-a arătat, la momentul respectiv, disponibilitatea de a finanţa în continuare 
însă nu s-a finalizat acordul cu această bancă japoneză pentru finanţare.  

Eu am făcut afirmaţia în condiţiile în care banca japoneză, prezentă la recepţia 
primului tronson a spus că este dispusă să continue finanţarea. Problema este legată 
exclusiv de finanţare şi de acordul cu finanţatorul. Din punct de vedere tehnic, lucrurile se 
întâmplă aşa cum am spus, toţi indicatorii şi toate condiţiile de licitaţie vor fi gata în acest 
an.  

 
Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
Domnule preşedinte aş vrea să ne precizaţi de ce nu au fost introdusă centura 

sudului  pe Programul POS Transport pentru că la ultima vizită făcută de fostul ministru al 
transporturilor domnul Radu Berceanu la Timişoara, ni s-a promis că va fi introdusă pe 
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acest program. De ce mai căutăm alt program de finanţare? S-au aprobat indicatorii şi 
trebuie să susţinem să fie introdus pe acest program de finanţare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, acest lucru s-a întâmplat pentru că a fost înlocuit cu autostrada Timişoara - 

Lugoj– Făget  
 
Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
Autostrăzile nu sunt pe acest program. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt pe POS Transport. Există trei tronsoane, iar tronsonul de la Lugoj – Deva se 

va licita după terminarea licitaţie, care între timp s-a încheiat şi s-au dat câştigătorii pentru 
autostrada Timişoara – Lugoj – Făget. Este o decizie la nivel de Guvern, nu este în 
competenţa consiliului judeţean, ştiu că este o chestiune electorală interesantă, ştiu că 
este un atac politic frumos, însă cert este că am reuşit să finalizăm  prima parte a centurii, 
iar acest lucru l-au început toate celelalte Guverne dar nu l-au finalizat.  Îmi doresc să se 
termine cele două părţi ale centurii, autostrada  Arad – Timişoara care se va finaliza anul 
viitor şi vor începe lucrările la autostrada Timişoara – Făget prin cele trei tronsoane.  

Aceasta este dorinţa mea şi cred că toate forţele politice din judeţul Timiş ar trebui 
să militeze pentru realizarea infrastructurii la cel mai înalt nivel în judeţul nostru.  

 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel  

 Îmi cer scuze că intervin din nou dar aş dori, dacă tot se discută de drumuri, să vă 
reamintesc că acum doi ani am avut o şedinţă comună la Csongrád – Szeget în care 
ambele consilii judeţene am discutat şi am votat reabilitarea drumului Timişoara – Vama 
Cenad. Aş vrea să ştiu dacă s-au făcut ceva demersuri în acest sens sau a fost un vot 
doar aşa de principiu? Drumul este foarte rău,  chiar dacă sunt drumuri naţionale totuşi 
din Timişoara merg mulţi pe acest drum. Haideţi, dacă tot am promis acum doi ani şi am 
votat, să vedem cum îl putem reabilita.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Este în Programul Companiei Naţionale de Drumuri şi Autostrăzi a României.  Ştiţi 
foarte bine că toate forţele politice din consiliul judeţean au reprezentanţi în Parlament 
care au votat bugetul la nivel naţional, pe ministere şi la nivelul tuturor judeţelor. Astfel, 
Timişoara – Cenad este în Programul CNADR. La Cenad, problema era legată de acel 
pod, dacă vă aduceţi aminte.  

 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel  
Da, era cu devierea între Cenadul Mic, însă nu are prea mare importanţă pentru că 

înseamnă că blocajul Cenad şi Sânnicolau şi descărcare în Mako. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, şi asta cu atât mai mult cu cât de alaltăieri s-a deschis autostrada Szeget – 

Mako, iar acest lucru este foarte important pentru noi. Din câte ştiu eu el este în 
programul de reabilitare acolo unde este nevoie pentru că drumul a fost reabilitat şi 
circulaţia pe drumul Timişoara – Sânnicolau nu este chiar foarte rea. Discutăm acum de 
vechea  porţiune de la Cenad  la Vamă care a fost făcută de Consiliul judeţean Timiş 
printr-un Program Transfrontalier, când preşedinte era domnul consilier judeţean Viorel 
Coifan, şi a fost preluat de către CNADR.  

Dacă mai sunt întrebări sau interpelări? Dacă nu trecem la următorul punct de pe 
ordinea de zi.  
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Punctul nr. 2  - Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea execuţiei bugetelor 
secţiunii de funcţionare  şi  a  secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al 
judeţului Timiş pe trimestrul  I  2011. 

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

În conformitate cu prevederile art. 49 din Legea nr. 273/2006 privind finanţele 
publice locale, aşa cum au fost modificate prin Ordonanţa de urgenţă nr. 63/2010, în 
lunile aprilie, iulie şi octombrie pentru trimestrul expirat, şi cel mai târziu în decembrie, 
pentru trimestrul al patrulea, ordonatorii principali de credite au obligaţia de a prezenta, în 
şedinţa publică, spre analiză şi aprobare de către autorităţile deliberative, execuţia 
bugetelor întocmite pe cele două secţiuni, precum şi execuţia bugetului  împrumuturilor 
externe şi interne.  

Proiectul de hotărâre în acest sens a fost avizat favorabil de Comisia economică şi 
Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 37 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin.  

 
 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

Judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 
2011.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Aş dori să fac un amendament la acest proiect de hotărâre.  Prin urmare, la 

secţiunea de funcţionare – cap. 67.02 – Cultură, recreere şi religie – anexa 5 – asociaţii 
sportive – prin HCJT nr. 27 şi nr. 28 din 28.03.2011 a fost repartizată suma de 2.725 mii 
lei din 4.680 mii lei aferentă trimestrului I, rezultă o diferenţă de 1.955 mii lei care nu a fost 
repartizată prin finanţarea unor structuri sportive de performanţă şi din acest motiv propun 
alocarea sumei de 60.000 Clubului Municipal Timişoara astfel:  30.000 lei pentru Secţia 
de Lupte a CSM Timişoara şi 30.000 lei pentru secţia de volei pe plajă.  

Echipa de lupte, după prima etapă a Campionatului Naţional de Lupte libere este 
clasată pe locul II, iar la Campionatul Naţional de Lupte Individual – de la Târgu Mureş a 
obţinut medalia de bronz.  

Fiind Gheorghe şi mă lupt cu balaurul, încerc şi de această dată să lupt şi să câştig 
acest amendament. Sper că de această dată să reuşesc să obţin votul dumneavoastră. 
Nu se modifică bugetul ci este în cadrul capitolului această repartizare pe care o facem 
noi în fiecare an în ceea ce priveşte alocarea unor sume de bani pe discipline 
performante.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
 Nu ar trebui să vă mai uitaţi la acea sumă pentru că ea a fost pusă în condiţiile în 
care Poli va câştiga campionatul şi vă rog să nu uitaţi acest lucru.  
 

Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Dar mai sunt situaţii în care unele echipe care sunt finanţate acum să nu mai 

activeze în primul eşalon.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean - secretar al judeţului Timiş  
Ceea ce spune domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa înseamnă, de fapt,  

modificarea unei hotărâri aprobată de consiliul judeţean privind finanţarea unor structuri 
sportive în semestrul I. Dacă domnia sa doreşte acest lucru atunci ar trebui un proiect de 
hotărâre pentru modificarea acelei hotărâri. Ori acest lucru nu se poate face într-o 
rectificare de buget care este făcută pe nişte hotărâri anterioare. În bugetul centralizat se 
schimbă suma totală şi nu se stabileşte structura sportivă la care se alocă banii.  

Atunci când am aprobat, ultima dată, această hotărâre, au fost discuţii şi propuneri, 
iar dumneavoastră toţi aţi fost de acord ca pentru performanţele demonstrate la sfârşitul 
semestrului I să se aloce bani prin hotărâre  atunci când se vor repartiza bani în 
semestrul II.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, activitatea sportivă se desfăşoară după nişte calendare, în 

funcţie de disciplinele federaţiilor de specialitate din România şi nu este o activitate 
regulată care să se finanţeze aşa cum se finanţează o instituţie bugetară – exemplul 
salariile – care se plătesc în fiecare lună.  

Nu aici sunt pe sezoane – exemplu echipa de volei pe plajă începe campionatul în 
luna iulie  şi termină în august. Noi venim cu rectificarea în luna august şi atunci ce facem 
cu banii în luna septembrie pentru că nu mai putem ajuta echipa de volei pe plajă.  

La fel şi echipa de lupte are şi ea un calendar în care desfăşoară toate etapele 
campionatului naţional, respectiv până în luna august. Din luna septembrie încep 
concursurile internaţionale, iar în  clubul din Timişoara este o secţie nou înfiinţată şi nu 
am fost în stare să asigur baza materială care să ne dea posibilitatea să aducem la 
Timişoara o etapă astfel, încât, să vă pot invita să vedeţi echipa,  să vedeţi cum luptă 
copiii şi ce performanţe au. Sigur că toate acestea depind de anumiţi bani. E adevărat că 
şi procedura invocată de domnul secretar este adevărată dar eu ştiu că un buget se 
construieşte de jos în sus. Noi aprobăm nişte bani grămadă după care îi alocăm la o lună 
anumitor discipline. Fundamentarea bugetului se face pe baza unor documentaţii de jos, 
de la nivelul unor structuri pe care noi le finanţăm.  

Accept observaţia domnului secretar şi mă bazez pe votul colegilor consilieri 
judeţeni ţinând cont că este vorba despre o echipă a Timişoarei şi nu din altă parte.  

 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Aş vrea să-l anunţ pe colegul nostru domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 

că dacă era chiar atât de necesară  această iniţiativă, ar fi trebuit să vină în comisiile de 
specialitate cu acest amendament. Cred că toţi consilierii judeţeni ştiu despre ce este 
vorba şi pe viitor îi recomand să se comporte ca atare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Există amendamentul domnului consilier judeţean Bologa Gheorghe, dar în acelaşi 

timp, cred că în luna mai, când ne vom apropia de finalul campionatului naţional de fotbal 
trebuie să luăm o decizie referitor la Poli. Am pregătit o parte din bani în buget, însă nu i-
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am şi dat, dar cred că putem trata cele două probleme la proiectul de hotărâre care este 
legat de finanţarea respectivă.  

După părerea mea amendamentul de azi nu cred că poate fi discutat în acest 
moment în condiţiile în care nu sunt lămurite toate problemele. În acest sens, vă retrageţi 
amendamentul până data viitoare sau îl supune la vot? 

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Amendamentul nu mi-l voi retrage, accept toate observaţiile şi criticile făcute mai 

ales de colegii mei de partid  şi mă supun votului consiliului judeţean.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În aceste condiţii vă supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean 

Bologa Gheorghe.  
 
Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul domnului consilier judeţean 

Bologa Gheorghe cu 5 voturi „pentru” din partea doamnelor / domnilor  Bologa Gheorghe, 
Costa Cosmin, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, 24 voturi „împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cândea Iosif – 
Dorin, Cojocaru Silvia, Gaita Oana – Dana,  Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil,  Negoiţă Adrian – Valentin, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin             
şi 7 abţineri din partea doamnelor / domnilor Marius Cârceie, Crişan Lelica, Hehn Dorin, 
Munteanu Sorin, Ndiţi Gheorghe, Sarmeş Dan, Supuran Sorin.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Îmi cer scuze că intervin acum, dar vreau pentru început să-i dau un mic sfat 

domnului Bologa Gheorghe, şi anume ar fi cazul să nu mai ceară atâţi bani că pe urmă nu 
mai bate pe nimeni. Avem astfel de exemple la handbal, baschet şi Poli de când a auzit 
că-i dăm milionul nu mai bate pe nimeni. Eu cred că bani o să avem în semestrul II.  

Pe de altă parte, dacă tot aţi pus şedinţa în săptămâna mare a Paştelui, nu pot să 
nu fac o mică observaţie şi acum revin la o problemă mai veche şi vă spun că dacă aţi fi 
fost, domnule preşedinte,  pe lista lui Tanti Nuţi şi nu a domnului Blaga, primeam noi 
elicopterul şi nu Aradul.  

Lăsând gluma la o parte, poate domnul director de la Spitalul Judeţean ne 
confirmă faptul că există o problemă mai veche cu tomograful care nu e pus în funcţiune. 
Cred că este păcat să nu dăm bani către Spitalul Judeţean mai ales că acolo există  
performanţe deosebite în ultima perioadă.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt absolut de acord cu Dumneavoastră doar că nu avem voie să facem aşa 

ceva. Dacă am face acest lucru ar însemna deturnare de fonduri şi nu ar fi legal.  Aceasta 
ar fi problema, noi ştim situaţia de acolo, dar cred că toţi ne dorim să fim în legalitate şi 
cum legea nu ne permite să facem această dotare nu putem face nimic în acest sens. 
Suntem proprietari doar pe clădiri şi nu suntem ca şi consiliul local care este proprietar 
atât pe clădiri cât şi gestionează întreaga activitate.  

 
Domnul consilier judeţean Nodiţi Gheorghe 
Aş vrea să vă mulţumesc şi cred că domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă nu 

cunoaşte procedurile şi intervalele de timp prin care se obţin aprobările care pot pune în 
funcţiune computerul tomograf.  
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Problema este că noi nu avem cum să intervenim absolut deloc. În acest moment 
am primit toate aprobările, tomograful se montează însă va trebui ca 20 de zile aparatul 
să nu funcţioneze pentru că este nevoie ca personalul să facă cursuri în acest domeniu 
pentru a şti cum să utilizeze acest aparat.  

Probabil cel mai târziu în 20 - 25 mai tomograful va intra în funcţiune.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc şi voi supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 37voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor.  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 

Proiectul de hotărâre fiind aprobat aş vrea să vă spun domnule Adrian Negoiţă că 
nu întâmplător am ales să pun plenul în Săptămâna Mare.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Dacă tot aţi adus în discuţie  problema milionului pentru Poli de care tot ne legăm  

aş vrea să vă spun că până la finalul lunii mai, plenul de luna viitoare, campionatul este 
gata şi noi nu avem contractul. Trebuie să semnăm contractul pentru că trebuie să dăm 
nişte bani şi nu putem face acest lucru dacă nu avem contractul aprobat.  

  
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, contractul trebuie aprobat în plenul din luna mai. Contractul trebuie să intre în 

comisii şi să fie aprobat în plen.  
 
 
Punctul nr. 4  - Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor parcele de 

teren situate în municipiul Timişoara, Bastionul „Theresia”.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 37 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin. 
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Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei unor 
autovehicule de transport şcolar.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

În şedinţele Comisiei economice şi Comisiei pentru cultură, învăţământ, tineret şi 
sport s-a propus ca unul dintre autovehicule (Microbuz VW – TM – 48 CJT) să fie dat în 
folosinţă Primăriei comunei Barna, potrivit solicitării acesteia.  

În aceste condiţii, dacă propunerea se aprobă de CJT urmează ca titlul şi art. 1 din 
proiectul de hotărâre să se modifice în sensul „retragerii şi dării în folosinţă a unor 
autovehicule pentru transportul şcolar.  

Acesta este un amendament şi aş vrea să ştiu dacă mai sunt şi alte  discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Suntem de acord cu acest amendament însă am fi dorit să treacă şi prin Comisia 

de administraţie.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aveţi dreptate. Sunt de acord cu observaţia dumneavoastră.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Amendamentul a fost făcut de mine şi îmi cer scuze faţă de colegul nostru Viorel 

Coifan însă am vrut să nu mai amânăm posibilitatea de a intra prin parc să se 
descompleteze şi am considerat că e mai bine să se facă predarea – primirea între cele 
două.  Din acest motiv nu a mai ajuns la Comisia de administraţie. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă supun la vot amendamentul 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul   cu 36 voturi „pentru „ din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 

 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 36 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 
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Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor spaţii, cu 
destinaţia de cabinete medicale.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Am fost obligaţi la vânzare în temeiul unor decizii definitive şi irevocabile ale Curţii 
de Apel Timişoara.  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială, 
Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean 
Marius Cârceie 

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 

121/2009 privind prelungirea dării în folosinţă gratuită a unor spaţii către Sindicatul 
Liber al Angajaţilor Consiliului Judeţean Timiş.  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 
administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Supuran Sorin şi Szatmari Ioan – Ştefan.   

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre pentru completarea Normativului privind 

dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 37 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
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Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui contract 

de închiriere.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 36 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 

 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea prefinanţării proiectului 

„Elaborarea studiului de pre-fezabilitate pentru calea ferată Timişoara – Szeged”.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă, Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Din start trebuie să spun că este o idee foarte bună care va contribui la refacerea 

liniei de cale ferată pentru dezvoltarea întregii euroregiuni.  
Am însă 2 întrebări: Prima se referă la faptul că bugetul total al proiectului este de 

786.675 euro dintre care partenerul principal, Societatea de Utilitate Publică plăteşte 
739.300 euro, iar studiul de prefezabilitate este de 718.000 euro. Noi acordăm o 
prefinanţare de 50% care înseamnă 350.000 euro ca şi colegii de la Csongrad, dar eu vă 
întreb ce fac ceilalţi parteneri din euroregiune pentru că am înţeles că lipsa acestui cach 
flow a fost invocată ca motiv.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da s-a invocat ca motiv lipsa acestui cach flow, iar acest lucru stă la baza 

proiectului de hotărâre. Banii se vor întoarce întrucât sunt asiguraţi printr-o finanţare 
europeană . Cach flow –ul lipseşte acum însă aceasta este şi raţiunea pentru care s-a 
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declanşat alocarea respectivă. Toate celelalte judeţe din euroregiune nu sunt interesate 
direct în acest proiect şi de aceea cele două judeţe importante Timiş şi Csongrad sunt 
motorul de bază.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Doresc să aduc în discuţie încă două comentarii. În primul rând, sincer, mă 

îndoiesc că în 6 luni de zile se va rambursa acest împrumut, iar acest lucru îl spun pe 
baza experienţelor europene care arată că graficul de rambursare nu poate fi respectat.  

Al doilea comentariu este legat de filozofia funcţionării euroregiune.  Astfel, 
euroregiunea, ca şi o regiune de dezvoltare a fost pentru sprijinirea unor mari proiecte şi 
nu există beneficiari imediat. Dacă ar exista acest lucru nu ar mai exista conceptul de 
regiune şi ar fi conceptul de judeţ în colaborare cu alt judeţ. Din acest motiv aş sugera, 
respectuos, ca la următoarea întâlnire a Euroregiunii DKMT să se spună colegilor noştri 
români acest lucru. Dacă noi, cei din Timiş, dăm bani pentru cei din Caraş – Severin 
pentru că mergem să schiem acolo, la fel şi colegul nostru domnul Frunzăverde să 
înţeleagă că zona domniei sale, care nu este cea mai favorizată, se poate dezvolta prin 
existenţa acestei linii care a fost făcută în Banatul istoric acum mai bine de 100 de ani.   

Trebuie să se înţeleagă că cooperarea în cadrul unei euroregiuni de dezvoltare nu 
este o cooperare în care fiecare are imediat un avantaj ci acesta apare per ansamblu mai 
târziu.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt absolut de acord cu dumneavoastră şi chiar aş vrea la prima  întâlnire a 

Euroregiunii DKMT, mai ales că aveţi calitatea de fondator al acestei euroregiuni, să fiţi 
prezent pentru a sublinia aceste lucruri într-o discuţie cu colegii din euroregiune. De fapt, 
cred că prima întâlnire va fi la finalul  lunii mai la Triplex Confinium.  

 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Mă bucur că aud pentru prima dată că amintiţi de foştii fondatori şi spuneţi că 

aceştia vor participa pentru că în ultimul timp nu prea am fost invitaţi.   
Aş vrea să vă întreb care este traseul acestei linii de cale ferată pentru că în anul 

1996, tot aici, în cadrul plenului consiliului judeţean, am hotărât împreună traseul Szeget 
– Cenad – Timişoara. A intervenit domnul Zoltan  Marossy care era pe atunci şef pe la 
CFR şi a spus că îl aducem pe altă rută. De aceea, vreau să ştiu care este ruta? Szeget – 
prin Yugoslavia – Jimbolia – Timişoara? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, este Szeget – Timişoara prin Cenad, însă să nu uităm că ei doresc podul.  
 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Da, ştiu că ei îşi doresc podul la fel de mult ca şi noi. Dacă luam varianta pe 

Yugoslavia aveam de făcut 2 poduri şi 16 km de cale ferată nouă, iar dacă luăm varianta 
Cenad avem un singur pod de făcut.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, aveţi dreptate.  Să ne amintim un lucru foarte important şi anume că studiul de 

prefezabilitate trebuie să-l aprobăm. 
 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Dacă e pe varianta Cenad îl aprob cu două mâini.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, îl aprobăm în forma în care ne convine şi nouă ca şi finanţator principal în 

această activitate.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Mă iertaţi că intervin şi recunosc că pricep mai greu dar aş vrea să  ştiu dacă suma 

de 786.000 euro este doar pentru studiul de prefezabilitate şi apoi vine studiul de 
fezabilitate? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar este o sumă care se ni se întoarce înapoi şi nu este o sumă care rămâne 

cheltuită.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Bun, am înţeles, este corect, dar ştiţi că eu v-am mai întrebat la proiecte de acest 

gen şi aş vrea să ştiu când se termină linia în sine care aparţine CFR-ului ?. La studii 
stăm foarte bine, chiar putem face o bibliotecă în paralel cu Biblioteca Judeţeană.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Astăzi revenim la momentul anului 1996 în contextul în care SUP s-a angajat, 

amândouă ţările fiind în acest moment în Comunitatea Europeană, să obţină o finanţare 
din Comunitatea Europeană pentru a realiza studiul de prefezabilitate şi apoi studiul de 
fezabilitate.  Aici ne aflăm în acest moment şi nu cred că poate face cineva o prognoză de 
timp mai corectă astăzi. Dacă acum 6-7 ani nu aveam banii pentru a realiza studiul de 
prefezabilitate şi fezabilitate, acum avem şansa să fim finanţaţi de Comunitatea 
Europeană pentru aceste studii.  Dacă vă amintiţi a existat un proiect în legătură cu 
legătura Szeget – Timişoara prin Kikinda, proiectul era aproape gata fiind făcut de 
Societatea de Căi Ferate din Belgrad şi el ajungea la suma de 300 milioane de euro ca 
valoare de investiţii.  Atunci, tot noi am forţat ca acest proiect, prin Euroregiune, să 
meargă pe Pactul de stabilitate care a fost o consecinţă a războiului din Yugoslavia.  

Nu s-a putut realiza finanţarea proiectului  pe Pactul de stabilitate dar am  profitat 
de faptul că suntem în Comunitatea Europeană şi că putem accesa pe infrastructură 
feroviară şi din acest motiv s-a reluat discuţia pe relaţia de cale ferată între Szeget – 
Timişoara. Noi trebuie să intervenim temporar cu aceşti bani, dar după 6 sau chiar 8 luni 
banii se vor întoarce în buget pentru că este un proiect câştigat de euroregiune, însă nu 
se poate derula pentru că nu există în acest moment acest cach flow pentru a-l porni şi a-l 
duce până la capăt.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Sigur că această sumă pentru un proiect de prefezabilitate stârneşte câteva 

întrebări având în vedere că este o sumă destul de mare.  Dacă luăm în calcul toate 
operaţiunile care trebuie făcute,  atunci suma este justificată.  

Eu consider că din punct de vedere al dezvoltării euroregiunii este unul dintre cele 
mai importante proiecte pe care ni-l propunem.  

Ceea ce spunea domnul consilier judeţean Viorel Coifan, referitor la faptul că banii 
îi vom recupera mai târziu, eu spun că nu vor fi 6 luni ci poate că va fi un an. Proiectul 
este atât de important pentru dezvoltarea regională şi domnul Coifan a subliniat foarte 
bine faptul că şi ceilalţi participanţi la euroregiune au un interes şi chiar vor profita din 
această investiţie foarte importantă.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 36 voturi „pentru „ din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
consilier judeţean Munteanu Sorin.  

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului 

Timiş la constituirea Asociaţiei GLOBAL  BITIMPLUS „Cluster Regional Tehnologia 
Informaţiei şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România”.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 
externă, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 36 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu,  Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului 

de concesiune încheiat cu SC „Prospero” SRL Timişoara.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică, în sensul variantei c) de la art. 2, respectiv pentru 
suma de 28.858.59 Euro. Proiectul a fost modificat în mod corespunzător pentru varianta 
acceptată.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte, lit. c) înseamnă de fapt „aviz nefavorabil”  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă rog să vă uitaţi pe proiectul de hotărâre. La art. 1 – „se constată încetarea 

contractului de concesiune….SC PROSPERO are obligaţia achitării sumei de 658.858 
lei.”  
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În raportul care s-a făcut erau cele 3 variante. Comisia de urbanism a optat pentru 
pct. c) .  Comisia economică spune că proiectul de hotărâre va conţine doar varianta 
legală din punct de vedere al prevederilor contractelor şi semnează domnul consilier 
judeţean Viorel Sasca. Comisia de urbanism, scrie pct. c), iar Comisia de administraţie 
scrie, de asemenea, pct. c) 

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să iau cuvântul pentru că din câte văd 

mi se pun „vorbele în gură”.  
Deci, nouă ni s-a prezentat un raport, iar acest raport are 3 variante. Atunci când 

am semnat (aşa cum fac de 3 ani de zile) scrie la raport „Avizul comisiilor de specialitate „ 
literele a, b, c şi  lit. c) înseamnă aviz nefavorabil.  

Prin urmare când am încercuit lit. c) am dat un aviz nefavorabil şi nu m-am referit 
la faptul că optăm pentru varianta 3.  

Acum un an, când eram în aceeaşi formaţie, v-am rugat să readaptăm toate 
contractele din PITT ţinând cont de condiţiile economice prin care trece ţara noastră şi 
Europa astfel încât, toate contractele cadrul pe care le-am semnat , după cum ştiţi acum 3 
ani am votat un contract cadru care se aplică la toate societăţile care au spaţii închiriate 
în acest obiectiv.  

Societatea ADETIM, care între timp am înţeles că nu mai este societate ci este un 
serviciu în cadrul consiliului judeţean plătit de noi ca să administreze PITT, urmăreşte 
derularea acestor contracte.  Totodată, ADETIM semnează aceste contracte în numele 
consiliului judeţean cu beneficiarii respectivi care închiriază spaţiile pe baza contractului 
cadru votat de noi. Niciodată nu ni s-a adus la cunoştinţă actele adiţionale care s-au 
semnat în cazuri speciale de acest serviciu cu diverse societăţi.  

Acum după 3 ani de zile ni se aduce ca la nişte judecători să luăm o decizie şi să 
spunem ce variante de penalizări aplicăm la societatea respectivă.  Cu toate acestea, eu 
vin şi vă întreb cine se ocupă de urmărirea acestor contracte dea-lungul celor doi ani, cine 
a luat măsuri în momentul în care această societate a intrat în faliment, reorganizare 
ş.a.m.d.  

Cei de la ADETIM nu au ştiut să ne spună deşi i-am întrebat în şedinţa comisiei. 
Am vrut să ştim cine urmăreşte societăţile intrate în faliment: serviciul juridic al consiliului 
judeţean, ADETIM – ul care se ocupă de administrarea PITT şi urmărirea contractelor sau 
există un serviciu specializat în cadrul consiliului judeţean care se ocupă de societăţile cu 
care avem contracte de închiriere şi sunt în faliment?  Nu ne-au dat nici un răspuns.  

Deci, în momentul în care o societate intră în faliment sau într-o formă de 
reorganizare ei îşi iau mâna de pe respectiva societate şi vin în Comisia de urbanism să 
luăm noi o decizie. Prin urmare, rugămintea mea este ca acest contract - cadru să-l 
reanalizăm în toate comisiile de specialitate şi să îl introducem, apoi, în plenul consiliului 
judeţean,  Serviciul Juridic şi Audit Intern al consiliului judeţean să ia o decizie legală pe 
care să ne-o aducă la cunoştinţă şi nu să ne dea 3 variante din care noi să alegem, 
pentru că nici unul dintre noi nu suntem jurişti.  

Acestea au fost argumentele care ne-au determinat să respingem acest proiect. 
Considerăm că nu este corect să ne dea nouă variante şi să decidem noi care variantă 
alegem. Există serviciul juridic, audit intern şi o societate care administrează contractele,  
iar acestea trebuie să decidă.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
S-a făcut, probabil, o confuzie între lit. c) de la Aviz cu lit. c) din proiectul de 

hotărâre. Am stat de vorbă cu domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş şi 
varianta propusă de Serviciul Juridic este varianta nr. 3 din raportul ce face referire la 
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cererea de reziliere. Din punct de vedere al Serviciului juridic această variantă 
îndeplineşte toate condiţiile pentru a putea fi prezentat în plenul consiliului judeţean.  

Personal sunt şi eu dezamăgit pentru că la nivelul ADETIM-ului şi mai ales al PITT 
pentru că acolo avem o conducere care trebuie să urmărească tot ce se întâmplă şi nu ni 
s-a prezentat nouă, comisiilor de specialitate în principal, situaţia foarte clară.  

Sunt de acord cu revizuirea întregului contract cadru în sensul în care noi am iniţiat 
şi am înfiinţat PITT, mai concret în sensul de funcţionare al acestuia şi nu de distrugere.  

În legătură cu proiectul de hotărâre avem un punct de vedere pe care l-am primit 
de la reprezentantul firmei şi care cred că ar trebui să treacă, din nou, prin comisiile de 
specialitate.  Prin urmare, vă propun să amânam până în luna mai luarea deciziilor vis-a-
vis de SC Prospero, cu amendamentul că acest punct de vedere  l-am primit astăzi de 
dimineaţă, din partea reprezentanţilor societăţii.  

Deci, ca amendament la proiectul de hotărâre vă propun să amânăm pentru luna 
mai cu următoarele observaţii:  conducerea PITT să se prezinte în faţa comisiilor cu 
absolut toate datele corecte faţă de situaţia în sine, să se analizeze punctul de vedere al 
SC Prospero faţă de această situaţie şi îmi doresc ca decizia finală pe care o vom lua să 
respecte în totalitate legalitatea, pentru că nu vreau să avem probleme cu Curtea de 
Conturi pentru nişte sume pe care încercăm să le ştergem sau nu. Ne dorim o bază 
legală  pentru această decizie.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, amânarea este bună doar dacă se vine cu ceva nou. Firma a cerut încetarea 

contractului de concesiune şi vreau să ştiu dacă şi-a modificat punctul de vedere în acest 
sens. Dacă îşi susţine în continuare punctul de vedere nu văd ce am putea noi decide în 
afară de ce prevede contractul în funcţiune.  

În Comisia economică s-a spus să se vină cu o singură variantă pentru că există 
un răspuns, în documentele care ni s-au pus la dispoziţie, în care ni se spune care este 
varianta legală.  Apoi, observăm că în proiectul de hotărâre au apărut 3 variante printre 
care există şi varianta care ţine seama de prevederile legale şi cele din contract.  

Prin urmare, dacă această scrisoare nu aduce nimic nou în acest sens nu văd de 
ce trebuie să amânăm. În schimb dacă aduce noutăţi atunci putem lua în considerare  
amânarea pentru a reanaliza.  

Problema cea mai mare în parc este că, după încetarea contractelor de 
concesiune, pentru că nu e singura firmă în această situaţie, nu putem recupera parcelele 
ca să le putem reintroduce în circuit şi să le scoatem din nou la licitaţie.  Acolo chiar s-a 
construit câte ceva şi suntem blocaţi şi în acest sens ar trebui să găsim soluţii pentru 
rezolvarea acestor probleme, astfel încât să nu rămânem cu parcelele blocate.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aş vrea să-i dau cuvântul doamnei Bugescu dacă domnia sa se află în sală.  
 
Doamna Bugescu – reprezentant SC Prospero SA 
Trebuie să ştiţi că Prospero există şi a operaţionalizat investiţii în PITT. Am dorit, în 

vremurile bune, să mai operaţionalizăm pe următoarea parcelă încă ceva. Noi nu suntem 
în faliment dar suntem în criză economică. Am tot amânat, chiar dacă avem proiecte în 
execuţie, avem autorizaţie de construcţie.  

La un moment dat am cerut nişte amânări şi ni s-au dat. Am cerut, de asemenea, 
excluderea acelui articol nenorocit care dublează redevenţa dacă nu operaţionalizăm într-
o anumită perioadă de timp.  

Domnilor, dacă caii nu trag la căruţă, daţi-mi voi să-mi cumpăr alţii cai şi nu îmi 
luaţi şi căruţa!  



 18

PITT, după părerea mea,  nu este un parc tehnologic ci este de fapt un PIT SRL. 
Eu nu beneficiez de nişte articole de fondul fiscal ca investitor în parcul tehnologic şi mulţi 
nu ştiu acest lucru. Nu este parc industrial, dar dacă vreţi eu pot să vă ajut să-l declarăm 
parc industrial.  

Pe de altă parte, aţi discutat aici despre drumurile judeţene. Da, eu călătoresc pe 
DN 6 din Timişoara până în Timişoara şi oricând sunt pasibilă de amendă pentru că nu 
am rovinietă. Eu mă consider că sunt în Timişoara pentru că plătesc impozit în municipiul 
Timişoara.  Am cerut în repetate rânduri să mi se rezolve această problemă dar cei care 
administrează PITT nu au avut nici cea mai mică intenţie de a sprijini, în termenii 
consacraţi IMM, investitorii etc. .. ca tot noi suntem acei cai care trag.  În ideea, de a da 
un exemplu cum am fost sprijiniţi, vă pot spune că în 2009  când s-a recunoscut, în 
sfârşit, intrarea într-o criză economică, singura facilitate acordată a fost „prelungirea  
termenului de plată a redevenţei”.  

Aş vrea să mi se spună dacă am greşit cu ceva având în vedere că toate sunt 
plătite la zi, deşi alţii poate nu au făcut acest lucru. Am operaţionalizat investiţia în timp 
util, am încercat să mai dezvolt, dar dacă nu se poate în acest moment ce pot să fac? 
Dacă nu exista acel articol nenorocit despre care am amintit mai devreme, cu dublu 
redevenţei ca penalitate, poate că eram şi acum parteneri în PITT şi aşteptam un moment 
prielnic să operaţionalizăm a doua investiţie.  

În consecinţă, dacă doriţi să revizuiţi, eu vă stau la dispoziţie oricând doriţi cu toate 
informaţiile necesare. Chemaţi-mă la orice comisie să ne spunem şi noi părere pentru că 
muncim nu stăm degeaba, iar tot ce ne-am propus până acum am realizat.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cred că revenim la propunerea de a amâna această discuţie şi de a rediscuta în 

comisiile reunite împreună cu conducerea PITT şi ADETIM precum şi cu conducerea 
societăţii, doamna Bugescu asupra situaţiei existente pentru a păstra legalitatea, pentru 
că avem nevoie de păstrarea legalităţii, dar şi să revenim la oportunitatea conceptului pe 
care l-am inventat acolo.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Vedeţi ce oportun era să discutăm acum un an de zile acest contract? V-am spus 

acum un an să rediscutăm contractul pentru că şi eu sunt om de afaceri şi ştiu prin ce 
greutăţi trec societăţile din judeţul Timiş. Noi nu i-am ajutat cu absolut nimic, ba mai mult 
i-am distrus şi îi distrugem în continuare.  

Domnule preşedinte nu fac campanie electorală, dar părerea mea este să găsim  
în regim de urgenţă soluţiile legale. 

 Referitor la  centura sudului, să ştiţi domnule preşedinte că nu se va termina nici 
PUG-ul din Giroc şi de acolo nu mai vin proiecte, dar nici PUG-ul din Ghiroda nu se mai 
poate termina până nu ştim pe ce drum vom merge. Din acest motiv am pus întrebarea cu 
referire la centura sudului şi nu din context politic pentru că nu mă interesează.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În intervenţia dumneavoastră aţi avut cel puţin 3 aliniate. Spuneţi „aţi distrus” aţi … 

nu ştiu ce, dar haideţi să nu mai folosim asemenea cuvinte pentru că la nivelul judeţului 
Timiş nu suntem noi cei care am pus piedici. Din contră, anul trecut şi anul acesta suntem 
cei mai mari investitori din judeţul Timiş, iar acest lucru nu face decât  să promoveze 
ideea de investiţii.  

Referitor la cele două PUG-uri, acestea pot să meargă mai departe pentru că 
traseul este deja stabilit.  
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Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Vă aduc cel puţin 10 firme care se luptă cu doamna Buşilă – arhitect şef  - să le 

dea aviz de la consiliul judeţean de mai bine de 2 ani de zile şi îi ţin blocaţi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Traseul este deja stabilit şi votat de noi, iar dacă firmele private au alt interes în 

acest moment ce putem face?  Nu ştiu de ce PUG-urile nu merg  mai departe când noi 
am fost cei care am votat traseul.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Rolul nostru şi al meu ca şi consilier judeţean este să ajutăm orice firmă privată din 

judeţul Timiş să se dezvolte.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Vă rog doamna Nicoleta Tisu să ne spuneţi punctul dumneavoastră de vedere.  
 
Doamna Nicoleta Tisu – Şef serviciu  PIT 
În primul rând s-a spus că trebuie să prezint corect situaţia societăţii, însă eu nu 

am ce să adaug în plus faţă de raportul existent. Chiar şi dacă va exista o amânare tot 
aşa se va pune problema, respectiv vor fi 3 variante.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar de ce trebuie să existe 3 variante şi nu veniţi una singură? 
 
Doamna Nicoleta Tisu – Şef serviciu PITT 
Pentru că există puncte de vedere diferite.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu există aşa ceva. Dacă este pe legalitate atunci există o singură variantă.  
 
Doamna Nicoleta Tisu – Şef serviciu PITT 
Şi legalitatea poate fi, din păcate, interpretată concret, îmi asum varianta nr. 2 pe 

care am prezentat-o şi firmei pentru că nu poţi să aplici numeroase penalităţi la o încetare 
de contract.  Ţinând cont că firma nu a ajuns la data operaţionalizării, 15 decembrie 2010 
pentru că a încetat contractul, am considerat că firma îşi achită retroactiv redevenţa . 
Doamna Bugescu are perfectă dreptate când spune că s-au încasat de la SC Prospero, 
ca şi redevenţă,  peste 60.000 euro.  Plăţile s-au făcut la timp, nu s-a ajuns la termenul de 
operaţionalizare, deci nu are de ce să mai suporte încă o penalizare.  Chiar dacă ne 
întâlnim într-un cadru reunit tot aceleaşi discuţii vor fi.  Îmi pare rău că nu ştiu ce conţine 
noua adresă a firmei Prostero dar nu cred că poate să spună că nu a avut susţinere din 
partea administraţiei, că nu au beneficiat de aceleaşi condiţii ca şi celelalte firme 
concesionare.  

Referitor la titlul de Parc industrial, discuţia aceasta a avut loc de nenumărate ori, 
le-am dat şi răspuns scris firmelor şi sigur că ar fi un avantaj extraordinar să nu plătească 
taxe şi impozite pe teren şi pe clădire în cazul în care am avea titlul de parc industrial, dar 
noi nu îndeplinim condiţiile legale pentru acest lucru. Nu avem o societate administrator, 
există oferta de vânzare teren care automat anulează posibilitatea de a nu îşi plăti taxele 
şi impozitele pentru că orice proprietate plăteşte aceste taxe.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Este o problemă atât de delicată încât nu ştiu dacă amânând-o ajungem la 

concluzia dorită de societate.  
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ADETIM şi PITT, în legătură cu această problemă au promovat 3 proiecte de 
hotărâre şi fiecare hotărâre pe o altă variantă.  Eu le-am spus, şi doamna Tisu poate să 
confirme,  că nu se pot promova trei proiecte de hotărâre în aceeaşi chestiune pentru că 
mă obligaţi să pun viză  negativă pe două dintre hotărâri, întrucât nu pot să pun altă viză 
decât cea care rezidă din contract şi din actele adiţionale.  Această părere mi-am expus-o 
încă din luna decembrie, împreună cu colegii din Serviciul Juridic.  

Astfel, la presiunile societăţii, s-a agreat un proiect de hotărâre care să cuprindă 
cele 3 opţiuni. Din acest motiv în comisiile de specialitate au ajuns cele 3 opţiuni, dintre 
care doar opţiunea  c) era corectă.  

În urma, şedinţelor comisiilor de specialitate, văzând care este poziţia 
dumneavoastră am chemat-o pe doamna Tisu şi am întrebat-o ce înseamnă litera c) pe 
care dumneavoastră aţi trecut-o în avizul comisiei.  

Mi s-a răspuns că litera c) nu înseamnă că aţi respins ci înseamnă că aţi agreat 
varianta c) de la art. 2.  Chiar dacă mă repet, trebuie să vă spun că dacă eram informat 
corect atunci  ştiam ce trebuie să fac şi nu avea rost să merg mai departe.  

Acum dumneavoastră, reprezentanţii celor două comisii, aţi precizat că de fapt, 
pct. c) reprezintă aviz negativ şi nu varianta c).  Deci, problema stă în faptul că nu a 
existat o comunicare corectă între aparatul de specialitate şi comisiile de specialitate.  

În plus, ca procedură, dacă se doreşte să se modifice contractul cadru şi principiile 
stabilite acum câţiva ani, acest lucru nu înseamnă că modificându-le se aplică retroactiv. 
La contractele care sunt până la data când modificăm trebuie să se aplice vechile 
prevederi pentru că nu mă pot întoarce cu modificări în urmă cu 5 sau 6 ani.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Având în vedere lipsa de comunicare corectă consider că este corect să amânăm 

proiectul de hotărâre întrucât nu ştim ce reprezint lit. c) avizul negativ sau varianta 3.  De 
asemenea, cred că la întâlnire este bine să avem şi punctul de vedere prezentat acum pe 
scurt de doamna Bugescu.  

 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Domnule preşedinte, eu sunt de acord cu precizările făcute de domnul secretar, 

referitor la faptul că nu se pot aplica retroactiv prevederile, dar dacă nu începem odată cu 
modificarea contractului cadru, asupra căruia eu, personal, de ani de zile tot am propus 
pentru că am fost mereu nevoiţi să acordăm facilităţi peste facilităţi unor firme în cadrul 
contractului cadru legal sau la limita legalităţii pentru că nu am fost în stare să-l modificăm 
şi să-l adaptăm la condiţiile de criză existente.  Asta din punctul meu de vedere pentru că 
din punctul de vedere al Primului Ministru şi al Guvernului actual am ieşit din criză la 01 
aprilie 2011 şi în acest caz doamna Bungescu poate să fie liniştită că de la acea dată 
firma domniei sale o să prospere.  

Trebuie cât mai urgent să modificăm contractul cadru pentru că altfel vom fi nevoiţi 
să discutăm la nesfârşit în plen şi în comisiile de specialitate tot felul de facilităţi pe care 
le-am acordat legal sau nelegal sau despre alte facilităţi pe care le cer firmele care mai 
sunt acolo.  

Sunt de acord cu amânarea discuţiilor pentru o lună de zile,  dar aşa cum am  mai 
spus, trebuie în regim de urgenţă, să fim de acord să modificăm contractul cadru şi să-l 
corelăm cu situaţia de criză în care ne aflăm .  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Pe procedură, dacă două comisii din trei resping acest proiect, haideţi să-l scoatem 

şi să-l discutăm data viitoare când vom avea o singură variantă. Nu văd de ce trebuie să 
discutăm pe acelaşi lucru să facem variaţiuni pe aceeaşi temă.  
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Doamna consilier judeţean  Emilia  Milutinovici  
Aţi spus că veţi cere conducerii PIT un raport şi vă rog ca acest raport să conţină şi 

ceea ce s-a întâmplat în colaborare cu această firmă, pentru că din întâmpinarea făcută 
de conducerea acestei firme am înţeles că au fost nişte neconcordanţe între firmă şi 
conducerea PITT.  

Mai mult de atât vă rog foarte mult să ni se pună la dispoziţie contractele pe care le 
avem şi le discutăm în şedinţele de comisii pentru că în general votăm în necunoştinţă de 
cauză.   

Întotdeauna primim actul adiţional dar niciodată nu primim contractul. La şedinţa 
Comisiei economice de data trecută, când s-a discutat această firmă, prin amabilitatea 
doamnei Nicoleta Tisu am primit contractul şi cred că din punct de vedere contractual şi 
legal s-ar putea să avem şi o a patra variantă.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Domnule preşedinte, vreau să fac apel la rigoare, pentru că amândoi suntem 

ingineri în calculatoare şi am avut plăcerea şi onoarea să vă am student, dar cred că este 
bine, ca să nu mai existe ambiguităţi, să se facă notarea cu  următoarele sisteme de 
notare I, 1, a, A.   

Astfel vom şti exact ce votăm, respectiv c) – amendament respins  şi nu mai 
suntem nevoiţi să pierdem timpul datorită unui sistem de notare care ne-a dus în eroare. 
Deci, cu propunerea de amânare a proiectului de hotărâre fac şi propunerea pentru a face 
un astfel de sistem de notare astfel încât să nu existe ambiguităţi în informaţie.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Stimaţi colegi, tot ceea ce s-a spus aici este adevărat. Noi am avut un termen 

pentru modificarea actului adiţional, iar noi nu am respectat acel termen. Chiar noi am 
votat, a fost constituită şi o comisie care a avut discuţii cu cei din PITT.  

Pe de altă parte, trebuie să îi spun domnului secretar că noi, consilierii judeţeni, nu 
am votat acel act adiţional ci el a fost făcut de Serviciu juridic fără să treacă prin plen . Noi 
am votat contractul, iar problema pe care am ridicat-o în comisie este că Serviciul juridic 
să vină să rezolve problema actului adiţional de dublă penalitate.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Nu vreau să răspund acestor acuzaţii, dar domnul consilier nu are dreptate.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Înainte de a supune la vot, aş vrea să îl rog pe domnul Sergiu Bălaşa, împreună cu 

Serviciul Investiţii să pregătească un proiect de nou contract adaptat pentru PITT care să 
intre în toate comisiile şi apoi să fie prezentat în plen.  

Amânăm pentru luna mai discuţiile legate de SC Prospero şi am rugămintea de a fi 
invitaţi la comisiile care vor analiza din nou această situaţie şi reprezentanţii societăţii cu 
punctul lor de vedere şi voi da la multiplicat ce am primit în scris, prin avocat, din partea 
societăţii, astfel încât în luna mai să luăm decizia corectă.  

Un nou contract cadru este un nou contract, iar situaţia legalităţi faţă de al doilea 
contract cu societatea Prospero, vorbim de parcela nr. 2,  trebuie încheiat odată pentru 
totdeauna  în luna mai.  

Se supune la vot amânarea proiectul de hotărâre.  
 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amânarea proiectul de hotărâre  cu 33 voturi 

„pentru „ din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha 
Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
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Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – 
Ştefan şi Tiuch Cătălin şi două voturi împotrivă din partea domnului Bojin Mihăiţă şi 
doamnei Spătaru Elisabeta.  

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unui Incubator de 

Afaceri în cadrul Parcului Industrial şi Tehnologic Timişoara.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Aş vrea să pun două întrebări colegei mele. Unde va fi amplasarea containerelor? 

… pentru că din ceea ce ne-aţi spus dumneavoastră sper că nu vor fi în faţa parcului 
industrial. 

Care va fi modul de selecţie al firmelor care participa la acest proiect şi cine va 
face selecţia firmelor? 

 
Doamna consilier judeţean Lelica Crişan 
Se va constitui o comisie şi se vor selecta firmele care îndeplinesc condiţiile, 

respectiv să nu aibă mai mult de doi ani vechime şi care vor prezenta un plan de afaceri.  
Containerele vor fi amplasate, alături, pe platforma betonată.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sper că dumneavoastră domnule consilier judeţean aţi făcut o recomandare, nu?  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Am pus întrebarea pentru că administraţia parcului industrial, unde ADETIM  are 

birouri şi acest proiect urmează să-şi producă efectul, aveam acum mai bine de un an un 
proiect pentru care am dat bani pentru studiu de fezabilitate şi proiect tehnic să construim 
un corp administrativ cu energii neconvenţionale, în valoare de 5 milioane de euro şi care 
tocmai a căzut după cum am aflat acum o săptămână sau două.  Probabil pe această 
locaţie, în partea stângă a corpului administrativ se vor amplasa acele containere şi din 
acest motiv am întrebat pentru că sper să nu le pună în parcare sau chiar în faţă, astfel 
încât să stricăm aspectul. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt absolut de acord cu dumneavoastră. Nu este o întrebare este o recomandare 

clară.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Am pus întrebarea pentru că nu îmi permit să fac amendamente. Nu vreau să 

greşesc faţă de colega noastră şi am vrut să ştiu, cu titlu informativ, care este 
componenţa comisiei şi aş vrea să existe o transparenţă, astfel încât toate firmele din 
judeţ să poată participa la acest program.  

 



 23

Doamna consilier judeţean Lelica Crişan 
Toate informaţiile vor fi publicate pe site-ul Oficiului Teritorial şi vor cuprinde 

criteriile de selecţie şi componenţa comisiei.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin 

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea „Raportului privind 

stadiul realizării măsurilor din Programul integrat de gestionare a calităţii aerului 
pentru aglomerarea Timişoara, Comuna Remetea Mare şi Comuna Şag din judeţul 
Timiş.” 

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia pentru sănătate 
şi protecţie socială.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
M-am uitat peste acest plan de măsuri pentru a vedea în ce măsură a fost el 

realizat şi am câteva întrebări pentru reprezentanţii Agenţiei de Protecţie a Mediului.  
Aveţi o serie de măsurători pentru noxe însă nu am văzut nicăieri că aţi măsurat 

cantitatea de praf radioactiv şi nivelul radiaţiilor. Având în vedere că ne află la circa 270 
km de o centrală nucleară cu reactoare ruseşti care au fost puse în funcţiune în perioada 
anilor 1982 – 1987, iar la unele au expirat cei 30  de funcţionare şi se încearcă 
prelungirea duratei cu încă 20 de ani, consider că este de maxim interes să se efectueze 
aceste măsurători şi să fim informaţi la fel cum ştim temperaturile.  

Aş vrea să ştiu unde se măsoară şi solicit să se facă publice aceste măsurători, 
precum şi să fie integrate în acest plan.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, vă mulţumesc. Dacă sunt observaţii?  
 
Reprezentantul  Agenţiei de Protecţie a Mediului  
Cadrul legal stabilit de Guvern prin Hotărârile nr. 542 /2004 se referă la elaborare 

şi punerea în aplicare a programelor de gestionare a calităţii aerului. Acest cadrul legal 
este stabilit foarte clar indicatorii pentru care este necesară elaborarea acestor planuri şi 
programe în cazul în care valorile nu sunt respectate. Din păcate nu fac obiect acestui 
raport măsurătorile de radioactivitate, acestea sunt probleme care se gestionează total 
diferit pe baza actelor normative diferite, aici în principal fiind prevederile Directivei nr. 
55/2008 a Comisiei Europene care nu are nici o legătură cu radioactivitatea mediului.  
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În legătură cu radioactivitatea  mediului, toate datele pe care Timişoara le măsoară 
fac parte din reţeaua naţională de monitorizare a radioactivităţii mediului pentru care se 
fac determinări de aerosoli atmosferici, depuneri atmosferice, măsurători din apa râului 
Bega, măsurători de sol şi de vegetaţie. Aceste determinări se întâmplă zi de zi şi sunt 
publice ele se regăsesc pe site-ul Agenţiei Naţionale de Protecţie a Mediului şi acolo la 
capitolul – Radioactivitatea Mediului – veţi putea vedea buletinele zilnice referitoare la 
radioactivitatea mediului din toată România.  

Pot să vă spun că staţia automată pentru supravegherea radioactivităţii mediului 
face parte din reţeaua europeană pe care le puteţi accesa şi vedea  on-line toate 
măsurătorile pe care această staţie europeană le face 24 ore din 24.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am înţeles. Era vorba despre o informaţie solicitată de domnul consilier judeţean 

Viorel Sasca, domnia sa neştiind că sunt două acte normative total diferite.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Staţi puţin, dumneavoastră veniţi acum cu un raport privind realizarea unui plan de 

măsuri care, din informaţiile pe care le deţin, le-am aprobat şi noi, dar nu am reuşit să 
găsesc planul de măsuri respectiv, să intru în posesia lui şi să-l compar cu ceea ce ne 
raportaţi dumneavoastră.   

Dacă aprobăm un plan de măsuri înseamnă că putem veni şi cu completări la acel 
plan. Având în vedere această situaţie specifică a judeţului nostru, prin faptul că ne aflăm 
la o distanţă de 270 km faţă de o centrală nucleară cu 4 reactoare ruseşti vechi, cred că 
este prioritar să ne ocupăm de această problemă şi să completăm planul.  

De vreme ce noi am aprobat planul tot aşa cred că putem adăuga ceva la el. 
 
Reprezentantul Agenţiei de Protecţie a Mediului Timiş 
Da, în cadrul prevederilor legale.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Nodiţi 
Vă rog să-mi permiteţi să dau răspuns domnului Viorel Sasca.  Există fostul Institut 

de Sănătate Publică care a devenit între timp Centrul de Sănătate Publică,  întrucât nu 
mai are personalitate juridică, unde se desfăşoară activitatea laboratoarelor de igienă a 
radiaţilor. Acest lucru îl cunosc foarte bine pentru că soţia mea lucrează acolo. Ştiu 
parametrii şi tot ce cuprinde mediul, pentru că mediul include apa, solul, vegetaţia, 
pulverizaţiile care sunt cele mai periculoase din acest punct de vedere.  

Prin urmare, ei au legătură directă şi raportări periodice pentru că Centrul de 
Sănătate Publică şi mai ales Igiena Radiaţiilor au legături directe cu raportările la nivel 
european şi astfel aflăm noi şi transmitem mai departe ce se întâmplă la noi.  

Referitor la ce spunea domnul consilier judeţean Viorel Sasca vis-a-vis de 
reactoarele nucleare, într-adevăr ele trebuie supravegheate şi vă pot spune că suntem în 
siguranţă atâta timp cât nu se întâmplă nimic acolo.  Dacă se va întâmpla ceva acolo 
indiferent cât vom măsura noi, nivelul radiaţiilor vor afecta o zonă destul de mare.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Cunoaşterea nivelului radioactivităţii este foarte importantă pentru că poţi să te 

protejezi pe tine şi pe cei apropriaţi.  Cred că aceste informaţii sunt şi le voi căuta pe site-
ul respectiv, dar dată fiind situaţia, aşa cum fac şi alte ţări, ar trebui să fie anunţate ca şi 
temperatura şi populaţia trebuie informată, instruită, să nu intre în panică.  

De aceea, rog pe cei care sunt în domeniul igiena sănătăţii să vină şi să prezinte 
publicului aceste informaţii. Dacă se va întâmpla ceva atunci va fi prea târziu întrucât 
populaţia va intra în panică şi nu va ştii cum să reacţioneze.  Cred că dacă  acum după 
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cele ce s-au întâmplat  în Japonia nu luăm măsuri de informare a populaţiei şi nu-i  
instruim corect atunci avem o mare responsabilitate. Faptul că există 4 reactoare vechi de 
mai bine de 30 de ani la 270 km depărtare de noi este o mare problemă.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
La întrebarea colegului meu Viorel Sasca, ce facem în caz de accident nuclear, 

răspunsul meu este foarte clar: vă îmbrăcaţi în gilgiu alb şi vă îndreptaţi disciplinaţi spre 
cimitir.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
La amendamentul meu, domnul secretar al judeţului Timiş a invocat foarte clar 

faptul că nu se pot promova întrucât nu există proiecte de hotărâre. La acest proiect de 
hotărâre, pe care trebuie să-l aprobăm, ni se spune că trebuie să aprobăm un raport dar 
nu-l avem şi nu ştiu dacă colegii mei îl au, măcar aşa să-l lecturăm şi să votăm în 
cunoştinţă de cauză.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
A fost prezentat în comisii. Fiecare dintre noi are un CD care cuprinde acest raport.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, acest raport a fost prezentat doar la două comisii, urbanism şi 

sănătate.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier, dumneavoastră ca şi noi toţi ceilalţi aveţi CD-ul şi când aţi luat 

materiale de plen aţi primit şi CD.  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu,  Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca 
Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin şi 2 abţineri din partea domnilor consilieri judeţeni Bologa 
Gheorghe şi Cârceie Marius.  

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri în legătură 

cu activitatea Comisiei pentru Protecţia Copilului Timiş.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
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Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian 
– Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin şi un vot 
împotrivă din partea domnului vicepreşedinte Liviu Borha.  

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Moşniţa Nouă 

la Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Moşniţa Nouă.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu,  Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă 
Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin.  

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Pesac la 

Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Pesac. 
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel 
– Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, 
Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului vicepreşedinte 
Liviu Borha.  

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Otelec la 

Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Otelec . 
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 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 voturi „pentru „ din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel,  Moza  Ovidiu Samuil, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin şi un vot împotrivă din partea 
domnului vicepreşedinte Liviu Borha.  

 
 
Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Judeţean Timiş în Comisia judeţeană de bază meliferă  şi stupărit 
pastoral Timiş.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Întrucât în cadrul Comisiei pentru administraţie publică şi Comisiei pentru relaţii şi 
cooperare internă şi externă, nu s-au formulat propuneri, vă rog să formulaţi propuneri pe 
care să le supunem la vot.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Aş dori să-l propun pe domnul consilier judeţean Viorel Matei. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Din câte ştiu eu există o altă propunere a Alianţei, aşa că vă rog să vă hotărâţi.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Îmi cer scuze, în acest caz îmi retrag propunerea.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Nu ascund faptul că în urmă cu două zile am avut o discuţie între noi, ocazie cu 

care am aflat despre acest proiect de hotărâre şi cunosc un fost consilier judeţean care 
este specialist în acest domeniu. Este vorba despre domnul Constantin Mihnea şi deja l-
am întrebat pe domnia sa dacă acceptă să fie reprezentantul nostru şi a acceptat.  

Cu toate acestea, dacă domnul Matei Viorel, colegul nostru în cadrul consiliului 
judeţean doreşte această calitate, atunci mă pune într-o situaţie neplăcută .  

 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel  
Dacă aţi promis atunci nu doresc. Trebuie ţinut cont de faptul că aceste asociaţii 

sunt în cadrul federaţiei şi, în plus sunt reprezentantul României pe Bruxelles. Deci se 
putea lua în considerare să discutăm proiecte, programe, dar în acest caz eu refuz şi mă 
retrag.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, existând o singură propunere, cea a domnului Mihnea Constantin, o supun la 

vot spre aprobare.  
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Consiliul judeţean Timiş a respins această propunere cu 15 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea  Dorin, Cârceie 
Marius, Coifan Viorel, Crăciunescu Adam, Hehn Dorin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, 
Sasca Viorel, Suciu  Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 13 voturi 
„împotrivă” din partea domnului Titu Bojin, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza Ovidiu, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Stancu Traian şi 6 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cojocaru Silvia, Crisan Lelica, Ostaficiuc 
Constantin, Spătaru Elisabeta. 

Având în vedere că s-a respins propunerea făcută de domnul consilier judeţean 
Viorele Sasca, domnul Marcel Mihoc a propus pe domnul Matei Viorel.  

Supunem la vot şi această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea, respectiv proiectul de hotărâre  cu 

24 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Coifan 
Viorel, Cojocaru Sivia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana, Hehn Dorin, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Suciu Matei,Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin, 3 voturi 
„împotrivă” din partea domnilor Moza Ovidiu, Cândea Dorin, Bojin Mihăiţă şi 7 abţineri din 
partea domnilor Bitea Nicolae, Borha Liviu, Cârceie Marius, De Maio Leontin, Ostaficiuc 
Constantin, Sarmeş Dan şi Sasca Viorel.  

Felicitări domnului consilier judeţean Matei Viorel pentru nominalizarea domniei 
sale în Comisia judeţeană de bază meliferă  şi stupărit pastoral Timiş.  

 
 
Punctul nr. 20 - Raport Informativ privind activitatea desfăşurată în Bastionul 

„Theresia” de către SC Elaine SRL şi SC Sardeni SRL & SC Presedint SRL.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Urmare celor stabilite, în şedinţa anterioară s-a întocmit un raport informativ.  
Dacă sunt discuţii? 
Nu se supune la vot! 
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Eu am solicitat acest raport. După prezentarea în comisie am avut discuţii 

referitoare la un aliniat din raport care prevedea că la sfârşit de săptămână, respectiv 
vineri şi sâmbătă, din informaţiile pe care le deţinem, spaţiile în cauză ca şi discotecă 
pentru tineret.  Menţionăm că până în prezent nu au existat sesizări legale şi în această 
perioadă nu s-au efectuat verificări inopinate la sfârşit de săptămână deoarece programul 
de funcţionare al Centrului de Pregătire pentru Tineret este între orele 2 – 7 dimineaţă.  

Domnul Dan Păduraru mi-a spus că o specificaţie privind programul Centrului de 
Pregătire pentru Tineret şi aş dori să ni se spună ce înseamnă acest lucru, precum şi să 
se explice clar dacă activitatea de discotecă intră în acest centru sau nu şi să fie inclus în 
raport care va fi semnat, astfel încât să nu existe discuţii la un eventual control a celor 
care ne-au dat finanţarea. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sper că aţi înţeles domnule Dan Păduraru că ideea este de a se completa raportul 

cu toate informaţiile pe care le aveţi în legătură cu ideea de centru de tineret, eventual 
orarul de funcţionare, care sunt activităţile, ce se întâmplă în cursul săptămânii acolo, 
pentru că, locaţia respectivă nu este dedicată doar pentru 5 ore, vineri şi sâmbătă 
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noaptea şi în mod normal ea trebuie să fie dedicată pe întreaga săptămână pentru toate 
activităţile care se pot întâmpla acolo. 

Dau cuvântul domnului consilier judeţean Viorel Sasca, domnia sa a participat 
acolo la discotecă ca tânăr şi l-a văzut toată ţara.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Din păcate în timpul zilei pe parcursul săptămânii acolo am găsit închis. Deschis 

am găsit, în schimb, la ora 4 – 5 dimineaţa. Nu am avut somn şi plimbându-mă prin 
Timişoara  am hotărât să văd ce se mai întâmplă pe acolo.  

Lăsând gluma la o parte, acolo funcţionează o discotecă care se deschide pe la 
ora 2,00 noaptea cu o muzică foarte tare şi numai pregătirea tineretului nu se poate 
spune că se face acolo. Mai degrabă, putem spune  asurzirea tineretului pentru că după 
ce ascultă muzica la nivel maxim sigur rămân surzi. E păcat, după ce s-a făcut o investiţie 
aşa mare şi are un titlu pompos – Centrul pentru Pregătirea Tineretului – dar numai 
centru de pregătire nu este şi de aceea trebuie luate măsuri astfel acest gen de activităţi 
se pot întâmpla şi în altă parte.  Trebuie şi avem obligaţia să veghem la respectarea 
funcţiunilor prevăzute acolo.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, cred că această locaţie, absolut superbă, nu poate fi destinată doar 5 ore într-o 

săptămână  să fie folosită pentru tineret şi este obligatoriu să fie un program complet care 
să se desfăşoare pe întreaga săptămână cu activităţi cât mai diverse din care tinerii să 
aibă de câştigat prin prezenta lor acolo.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Nu vreau să ştiu răutăcios dar cred că acest raport e făcut ca pentru şcolari. Însă, 

trec peste acest lucru şi vă atrag atenţia că s-ar putea să vină cei care au făcut 
finanţarea, am avut noroc că a fost domnul Viorel Sasca, dar la fel de bine poate veni 
cineva, cu şepcuţă pe la ora 4, 00 dimineaţa, de la Uniunea Europeană şi văd că nu am 
respectat condiţiile.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Staţi puţin că nu aşa se pune problema. Până la urmă, discoteca se adresează 

atât tinerilor cât şi celor în vârstă  sau celor care se simt bine indiferent de vârstă.  
Important este să fie un centru pentru tineret pe tot parcursul săptămânii, adică să avem 
activităţi corespunzătoare. Acum în Bastion se va desfăşura „Student Fest” şi în mod 
normal în toate locaţiile trebuie să se întâmple activităţi aşa cum s-a stabilit prin proiect. E 
adevărat că şi o discotecă este pentru tineret, dar nu numai o discotecă şi de aceea  nu 
sunt de acord cu ce se întâmplă acolo în acest moment, trebuie să existe şi alte activităţi 
pentru tineret şi pentru toţi cei care se simt tineri.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, eu mi-am permis să atrag atenţia pentru că s-ar putea pe cei 

de la Uniunea Europeană să nu-i păcălim chiar dacă între noi râdem, glumim  de 
Zambara.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Aş vrea să vă spun că această societate, prin chiria pe care o plăteşte la consiliul 

judeţean, acoperă cheltuielile integrale pentru întreg Bastionul, asta ca titlu informativ ca 
să ştie şi colegii noştri, sunt de acord cu dumneavoastră că trebuie să aibă şi activităţi în 
timpul zilei şi, de asemenea, cu această ocazie atât presa cât şi toţi ceilalţi vor afla că 
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începând cu 3 mai vor fi licitaţii pentru spaţiile celelalte şi să ne ajute Dumnezeu să mai 
aveam  chiriaş ca şi cele trei societăţi de acolo . 

 
  
Punctul nr. 21 - Raport privind situaţia bunurilor Consiliului Judeţean Timiş şi 

a unităţilor subordonate cu urmare a inventarierii pe anul 2010.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Raportul Comisiei Centrale de inventariere se prezintă în temeiul prevederilor art. 

122 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, potrivit cărora 
consiliului judeţean i se prezintă anual un raport asupra situaţiei inventarierii bunurilor din 
patrimoniul judeţului.  

Dacă sunt discuţii? 
Nu se supune la vot! 

 
 
Punctul nr. 22 – Proiect de hotărâre privind preluarea contractelor de 

închiriere a unor spaţii din imobilul situat în Timişoara, Calea Martirilor nr. 198. 
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost promovat într-o şedinţă anterioară, însă, a fost amânat, întrucât în 

cadrul Comisiei economice s-a propus renegocierea chiriilor pentru spaţiile închiriate.  
În acest sens s-a luat legătura cu chiriaşii şi au fost convocaţi la discuţii în prezenţa 

conducerii executive şi a reprezentanţilor grupurilor de consilieri. După două runde de 
discuţii, cu excepţia SC „Caroline Desing” SRL Timişoara care nu s-a prezentat la discuţii 
întrucât asociatul principal a fost plecat în străinătate, s-a convenit renunţarea la termenul 
de închiriat şi acceptarea majorării chiriilor pentru spaţiile construite închiriate cu 15%, 
plus TVA. Astfel, în anexa nr. 1 la proiectul de hotărâre sunt consemnate noile chirii 
acceptate de chiriaşi.  

Aş vrea să fac următoarea precizare: în această dimineaţă, reprezentantul 
Societăţii Caroline Desing  a depus un înscris  din care reiese să este de acord cu 
această majorare. Deci, avem şi a şasea societate care acceptă majorare cu 15%.  

Faţă de aceste aspecte,  SC Caroline Design ar putea fi introdusă în anexa 1 la 
proiectul de hotărâre, alături de celelalte societăţi care au acceptat negocierea şi 
majorarea chiriei.  

 
Domnul Şerban Radu – Director executiv – Direcţia Administrarea 

Patrimoniului 
Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să intervin pentru că trebuie să vă 

spun că nu este vorba despre Societatea Caroline Design ci este vorba de Societatea  
Demotim care iniţial a depus oferta numai pentru actualizarea chiriei cu rata inflaţiei.  SC 
Caroline Design a rămas pentru plenul de luna viitoare.   

Urmare a discuţiilor din comisie, aceasta a hotărât ca oferta Societăţii Demotim să 
vină cu majorarea de 15% 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun am înţeles. SC Caroline a rămas de –o parte, iar cele cinci societăţi  sunt în 

anexă, Demotim  fiind de acord cu majorarea de 15%.  
Dacă sunt alte discuţii? Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 34 voturi „pentru „ din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Cândea Iosif – 
Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel,  Moza  Ovidiu Samuil,  Negoiţă Adrian 
– Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu 
Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi Tiuch Cătălin şi o abţinere 
din partea domnului consilier judeţean Cârceie Marius.  

 
 
Punctul nr. 23 – Diverse 
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Înainte de a vă da cuvântul, vă rog să-mi permiteţi să vă spun că după terminarea 
şedinţei de plen vom merge la autocar, iar traseul propus este prin Buziaş pentru a putea 
vedea şi şantierul de pe drumul judeţean care face legătura spre Lugoj, centura de ocolire 
a Buziaşului şi apoi să ieşim spre Hitiaş – Topolovăţ – Ghizela.  Presa este aşteptată şi 
ea să meargă cu noi în autocarul destinat presei.  

De asemenea,  vreau în numele meu personal cât şi al colegilor din grupul PDL să 
urez tuturor colegilor, personalului din aparatul propriu, presei, invitaţiilor -  Sărbători 
Fericite şi Paşti Fericit!   

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 

 Puteţi să-mi spuneţi, vă rog, care este ora la care ne vom întoarce? 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Cred că ne vom întoarce în jurul orei 15, 30.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Vă mulţumim pentru urările adresate. Aş vrea ca şi din partea PNŢCD să vă urez 
tuturor un Paşti Fericit şi binecuvântat şi să ne revedem cu bine şi sănătoşi după aceste 
sărbători.  
 
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin 

În primul rând aş vrea să  vă  mulţumesc, în numele fetelor de la Clubul Sportiv 
Municipal Lugoj pentru în modul în care am ajutat clubul . Fetele au câştigat partidele cu 
Botoşani şi s-au calificat în Cupa Balcanică şi ne mulţumesc şi ne urează tuturor -  
Sărbători Fericite! 
 În al doilea rând, chiar dacă sunt ultimul din grupurile politice vă urez şi eu alături 
de colegii mei  – Sărbători Fericite de Paşti! – tuturor celor din consiliul judeţean cât şi 
tuturor cetăţenilor din Timiş şi Timişoara şi sperăm să fie un lucru de suflet această 
săptămână a sărbătorilor pascale. Hristos a Înviat şi Paşti Fericit! 

De asemenea, grupul de consilieri  PSD şi conducerea PSD  vă ivită pe data de 01 
mai la Pădurea Verde unde au iniţiat  şi organizat  sărbătorirea zilei de 1 Mai.  
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Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Pentru că nu am vrut să-l las ultimul pe domnul consilier judeţean Titu Bojin, vă rog 

să-mi permiteţi să adresez Sărbători Fericite şi Paşti Fericit , multe bucurii, sănătate şi 
bucurii tuturor.  

 
Domnul consilier judeţean Răvăşilă Florin 
Având în vedere că peste două zile, în 23 aprilie  este sărbătoarea Sfântului 

Gheorghe aş vrea să urez , în numele grupului de consilieri ai PD-L, tuturor celor care 
poartă numele de Gheorghe – La Mulţi Ani!.   
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările  şedinţei ordinare a 

Consiliului judeţean Timiş.   
 
 
 
 
PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     

   Constantin OSTAFICIUC         Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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